
 
 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS,  
 

naše tedensko elektronsko glasilo in vsi, ki delamo za vas na glavnem tajništvu SLS, bomo spet z vami po 
novem letu, do takrat pa naj vas spremljajo besede predsednika SLS mag. Radovana Žerjava, ki se jim s 
svojimi video željami pridružujejo tudi vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik, poslanca SLS Gvido 

Kres in Franc Pukšič ter vsi na Beethovnovi 4:  
 

 

Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

obveščamo vas, da smo na strani spletne skupnosti Facebook ustanovili skupino Slovenska 
ljudska stranka (SLS).  

Vabimo vas, da se ji pridružite, saj boste tako še bolj celovito obveščeni o naših aktivnostih in 
tudi hitreje boste lahko stopili z nami v stik. 

http://www.youtube.com/watch?v=kVxdw2WYelU�
http://www.youtube.com/watch?v=FA03SUA4kZY�
http://www.youtube.com/watch?v=GAt7gT4-jOY�
http://www.youtube.com/watch?v=GAt7gT4-jOY�
http://www.youtube.com/watch?v=oV2T18DWXNg�


 
Pridružite se nam torej na Facebooku! 

Seveda še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi 
z mnenjem o arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook. 

 

VABILO H GLASOVANJU 

V časniku Večer poteka glasovanje za »izjavo, ki si je upala največ« - torej za bob leta 2009. Med 
deset kandidatk za boba leta so uvrstili tudi izjavo uglednega profesorja pomorskega prava dr. 

Marko Pavliha, ki argumentirano opozarja, da arbitražni sporazum o meji s Hrvaško ogroža 
najbolj vitalne slovenske nacionalne interese, kar pomeni, da bo z njim Slovenija najverjetneje 

izgubila dele ozemlja in teritorialni stik z mednarodnimi vodami.  
  

Za izjavo dr. Pavliha »Slovenija ni podeželska deželica na sončni strani Alp, temveč evropska 
država na morski strani Triglava.« lahko glasujete prek SMS-glasovanja (pošljite BOB in številko 

kandidata na 3333 – za dr. Pavliha torej BOB 4). Povratni SMS je brezplačen niti ni SMS-
glasovanje pogojeno s članstvom v klubu. Svoj glas lahko oddate tudi z glasovnico, ki jo vsak 

dan najdete v časniku Večer, ali na www.vecer.com/bob. 

Glasovanje traja do vključno te nedelje, 20. decembra, mi pa vas prijazno vabimo h 
glasovanju za to iskrico dr. Pavliha. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 18. 12. DO 
4. 1. 2010 
 
Nedelja, 20. december 2009:  

 ob 16. uri volilni občni zbor MO Nove generacije SLS Koper, sedež MO SLS Koper, Gortanov trg 15, 
Koper 

 ob 18. uri božični koncert Ustanove Mali vitez, Gallusova dvorana Cankarjevega doma 
 

Ponedeljek, 21. december 2009:  
 ob 10. uri odhod Božička Mestnega odbora SLS Koper in Ženske zveze Slovenske Istre, ki bo 

obdaroval socialno ogrožene družine in društvo Sonček ter Delovno-varstveni center Koper, izpred 
sedeža MO SLS Koper, Gortanov trg 15, Koper 

 ob 19.30 uri božični koncert Ustanove Mali vitez, Gallusova dvorana Cankarjevega doma 
 

http://www.facebook.com/group.php?gid=218123249923&ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts�
http://www.vecer.com/bob�


Torek, 22. december 2009:   
 ob 9. uri 48. redna seja Kolegija predsednika Državnega zbora RS 
 ob 9. uri 9. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega člana 

sta poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 
 ob 10. uri 7. nujna seja Komisije DZ RS za peticije, človekove pravice in enake možnosti, katere 

član je Franc Bogovič 
 ob 14. uri 23. seja Komisije DS RS za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je 

državni svetnik SLS Peter Vrisk 
 ob 14. uri 47. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek  
 ob 19. uri 3. redna seja MO SLS Koper, sedež MO SLS Koper, Gortanov trg 15, Koper 
 

Sreda, 23. december 2009: 
 ob 19. uri slavnostna seja DZ RS  

 
Petek, 25. december 2009: 

 božič  
 
Sobota, 26. december 2009:  

 dan samostojnosti in enotnosti 
 Štefanovo 

 
Četrtek, 31. december 2009: 

 Silvestrovo 
 

Petek, 1. januar 2010: 
 novo leto - praznik  

 
Sobota, 2. januar 2010:  

 novo leto - praznik 

 
SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 

DRŽAVNI ZBOR RS SINOČI PODPRL AMANDMA SLS K RESOLUCIJI O STRATEGIJI ZA JADRAN  

Ljubljana, 18. december 2009 – SLS izraža zadovoljstvo, da je v Državnem zboru RS vendarle zmagal 
razum tudi pri večini poslancev koalicije, ki so glasovali ZA predlog amandmaja SLS k resoluciji o 
strategiji za Jadran. S potrditvijo amandmaja SLS se je lobijem preprečilo resolucijo obrniti na glavo in 

njeno besedilo tako ohranilo v prvotni 
obliki.  

Na nadaljevanju 12. redne seje DZ RS je 
predsednik SLS mag. Radovan Žerjav v 
predstavitvi mnenja PS SLS o predloga 
Resolucije o strategiji za Jadran 
poudaril, da poslanci SLS razumemo 
predlagano resolucijo kot dobronamerno 
in dobrodošlo. Gre za besedilo, ki bi ga 
sprejeli zato, da bi Vladi RS postavili 
smernice pri procesu sprejemanja 
skupne evropske strategije za Jadran. Ta 
strategija pa naj bi določala okoljske 
smernice, da se kasneje jasno ve, katere 
gospodarske družbene dejavnosti bi se 
lahko razvijale na območju Jadrana.  



V PS SLS bi absolutno podprli resolucijo, kot je bila napisana v izhodišču, saj je bila jasna in striktna. Med 
drugim je bilo v 7. poglavju zapisano, da je na območju Severnega Jadrana  pri nameščanju novih 
gospodarskih objektov in drugih posegov v prostor, ki imajo relevanten vpliv na ravnovesje ekosistema 
tega območja, potreben regionalno usklajen pristop in da Državni zbor RS iz okoljskih, varnostnih, 
prometnih in družbenih razlogov nasprotuje namestitvi terminalov za utekočinjeni zemeljski plin ob 
slovenskih teritorialnih vodah in v širšem Tržaškem zalivu, enako spoštovanje omenjenih kriterijev pa 
pričakuje tudi od ostalih držav jadranskega bazena, zato vladi nalaga, da pri oblikovanju Strategije za 
Jadran takšno stališče jasno zagovarja.  

Po mnenju PS SLS je bilo to poglavje ključnega pomena, saj v SLS venomer poudarjamo, da gospodarski 
interesi ne smejo imeti prednosti pred zdravjem ljudi in okolja. Zato je SLS tudi absolutno proti plinskim 
terminalom v Tržaškem zalivu, ker smo prepričani, da bi ta projekt zagotovo imel izredno škodljive 
posledice ne le za ekosistem v Tržaškem zalivu, pač pa tudi za življenje in zdravje ljudi, nenazadnje pa tudi 
za turizem in ekonomske razmere na splošno. Odkrivajo se namreč novi in novi dokazi o tem, kako 
nevaren je pravzaprav celoten projekt za okolje – na enem mestu, v neposredni bližini slovenske meje, 
naj bi tako po poročanju medijev bili skladišče vnetljivega materiala, plinska centrala, terminal 
mednarodnega naftovoda, tankerji, sežigalnica odpadkov ..., kar je za nas popolnoma nesprejemljivo. 

PS SLS je zato vztrajala, da Slovenija NE SME popustiti ne italijanskim pritiskom ne raznim lobijem, ki 
želijo doseči svoje ne glede na posledice za okolje in lokalno prebivalstvo. Slovenija kot članica EU ima na 
voljo različne pravne možnosti za to, da prepreči postopke v okviru gradnje plinskega terminala in 
zgroženi smo nad dejstvom, da v trenutku, ko bi morali iskati prav te možnosti in ukrepe, po Državnem 
zboru Republike Slovenije že rovarijo takšni in drugačni lobiji, ki so tudi to resolucijo obrnili na glavo. Kar 
se je zgodilo na Odboru DZ RS za okolje, je po mnenju PS SLS skrajno nedopustno in nerazumljivo. 
Besedilo resolucije se je spremenilo tako, da bi se morda pa le pod določenimi pogoji dopustilo gradnjo 
terminalov. Zato je SLS zadovoljna, da je v Državnem zboru RS vendarle zmagal razum tudi pri večini 
poslancev koalicije, ki so glasovali ZA predloga amandmaja SLS, s katerimi se je lobijem preprečilo 
resolucijo obrniti na glavo. 

OBRAVNAVA POBUDE ZA USTAVNO OBTOŽBO PREDSEDNIKA REPUBLIKE SLOVENIJE DR. DANILA TÜRKA 
ZARADI ODLIKOVANJA TOMAŽA ERTLA NA 1. IZREDNI SEJI IO SLS V ČETRTEK, 17. DECEMBRA 2009 
 
Sklep IO SLS: IO SLS podpira vse aktivnosti PS SLS za zaščito temeljnih vrednot slovenske 
demokratizacije in zgodovinsko največjega dogodka slovenskega naroda – osamosvojitve Slovenije, 
vključno z ustavno obtožbo predsednika Republike Slovenije dr. Danila Türka.  
 
SLS ni za to, da bi se pozivalo ljudi na ceste, ulice in trge v tem ekonomsko-socialno občutljivem času, ko 
vsaka iskrica lahko zaneti ogenj. V času, ko ni težko ljudi spraviti na ceste, a jih je težko pripraviti na 
demokratičen pogovor, želi SLS povedati, da je odlikovanje gospoda Tomaža Ertla v temeljnem nasprotju 
z osnovnimi vrednotami slovenske demokratične družbe in zgodovinsko največjega slovenskega dogodka 
– osamosvojitvijo Slovenije.  
Odlikovanje g. Ertla s strani predsednika republike dr. Danila Türka je po eni strani sporno z vidika 
odlikovanja človeka, ki je vodil organizacijo, ki je dokazano kršila človekove pravice, z obrazložitvami 
odlikovanja pa pomeni poskus spreminjanja zgodovinskih dejstev, saj se prek tega odlikovanja želi 
nekoga, ki je objektivno sodeloval proti demokratizaciji Slovenije, postaviti kot enega od simbolov 
osamosvojitve in demokratizacije.  
Po drugi strani pa odlikovanje Ertla žal pomeni tudi utrjevanje delitev v slovenskem narodu. Kajti 
demokratizacija in osamosvojitve Slovenije sta največja simbolna zgodovinska trenutka, ki sta v celoti 
povezala slovenski narod, ne glede na politične, verske in druge razlike, bolj kot kateri koli dogodki prej ali 
kasneje. Odlikovanje g. Ertla s strani predsednika republike pa ne povezuje, temveč deli slovenski narod. 
SLS želi biti pobudnik in aktivni člen vseh tistih prizadevanj, ki pomenijo korak v smeri iskanja 
vsenacionalnega soglasja ob najpomembnejših vprašanjih države, naroda – od vprašanja meje, ozemlja 
in morja, slovenskega gospodarstva, kulturne identitete … 
 
Ob tej priložnosti je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav tudi podal izjavo za medije. 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: MZZ NADALJUJE Z ZAVAJAJOČO INTERPRETACIJO ČLENOV 
ARBITRAŽNEGA SPORAZUMA 
 

http://www.youtube.com/watch?v=PBXvYaGGvSI�


SLS je nad četrtkovo novinarsko konferenco Ministrstva za zunanje zadeve RS 
(MZZ) in njegovega govorca Milana Balažica zelo zaskrbljena in razočarana, saj 
MZZ namesto, da bi ugotovil in priznal težko popravljivo napako, ki so jo na 
ministrstvu in vladi naredili s pripravo in podpisom arbitražnega sporazuma o 
meji s Hrvaško, ta sporazum le še naprej neargumentirano hvalijo kot svoj 
največji dosežek. MZZ ob tem nadaljuje z zavajajočimi interpretacijami 
posameznih členov arbitražnega sporazuma, čeprav se pogosto pozablja, da že 
sama priprava in sprejem sporazuma pomeni kršitev Ustave RS, več zakonov in 
tudi Sklepa Državnega zbora RS o zaščiti slovenskih interesov pri vključevanju 
Hrvaške v Nato, ki ga je na pobudo SLS februarja letos sprejel Državni zbor RS. 
Ta sklep ugotavlja, da je Slovenija ob osamosvojitvi imela teritorialni stik z 
odprtim morjem in je med drugim nadzirala celoten Piranski zaliv, zaselke na 
levem bregu Dragonje in ozemlje na levem bregu Mure pri Hotizi.  

SLS razume današnje izjave MZZ kot grobo zavajanje, ko pojasnjuje 3. člen arbitražnega sporazuma o 
meji s Hrvaško v smeri, da bo Slovenija ohranila teritorialni stik z mednarodnimi vodami: »… da stik 
Slovenije z odprtim morjem pomeni, da ker je Slovenija teritorialna država, gre za to, da se povežejo 
slovenske teritorialne vode z mednarodnimi vodami.« 
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav pravi: »Če bi 3. člen arbitražnega sporazuma dejansko pomenil to, v 
kar slovensko javnost poskuša prepričati MZZ, potem bi moralo v tem členu to preprosto dobesedno tako 
tudi pisati, torej: »določitev teritorialnega stika Slovenije z mednarodnimi vodami«. Ker pa se Vlada RS in 
Vlada RH seveda o tem nista dogovorili, to v sporazumu enostavno ne more pisati – in tudi ne piše.« Po 
mnenju mag. Žerjava bi edino v primeru, da bi v arbitražnem sporazumu bila zapisana nedvoumna dikcija: 
»določitev teritorialnega stika Slovenije z mednarodnimi vodami«, to pomenilo, da Slovenija ima pravico 
do razglasitve epikontinentalnega pasu in pravico do razglasitve ekološko-ribolovne cone.  
SLS se tudi ne more strinjati s trditvami Balažica, da se slovenska diplomacija pri arbitražnem sporazumu 
»zanaša predvsem na stroko«. Kajti v kolikor odštejemo vse zaposlene na MZZ in vse zunanje strokovne 
sodelavce, katerim MZZ plačuje po pogodbi za strokovno svetovanje pri arbitražnem sporazumu, je 
povsem jasno, da skoraj ni mogoče najti uglednih pravnih ali drugih strokovnjakov, ki bi bili »neodvisni« od 
MZZ, in ki bi javno podpirali MZZ in Vlado RS pri tem vprašanju. Zato je sklicevanje MZZ na domnevno 
strokovno podporo arbitražnemu sporazumu za predsednika SLS mag. Radovana Žerjava povsem 
nerazumljivo, predvsem pa zelo zavajajoče.  
SLS še javno sprašuje govorca MZZ Milana Balažica, da podrobneje pojasni, zakaj po njegovo ideja 
mednarodne konference v okviru nasledstva po nekdanji SFRJ »ne more zaživeti v praksi«? 
 
PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV: NAMESTO REŠEVANJA GOSPODARSKO-SOCIALNIH 
PROBLEMOV NOVA IDEOLOŠKA IZZIVANJA 
 
Na ponedeljkovi skupni novinarski konferenci predsednika SLS mag. Radovana Žerjava, predsednika SDS 
Janeza Janše in predsednice NSi Ljudmile Novak je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav pozdravil 
sprejem Resolucije o totalitarnih komunističnih režimih na nedavnem Kongresu Evropske ljudske stranke 
v Bonnu. Resolucija je nedvoumno obsodila dejstvo, da v nekaterih državah članicah Evropske unije še 
vedno častijo komunistične voditelje in tudi izrazila zaskrbljenost, da je predsednik Republike Slovenije 
podelil visoko državno odlikovanje Tomažu Ertlu, nekdanjemu šefu tajne komunistične policije. »V SLS 
menimo, da je to odlikovanje v posmeh vsem, ki so iskreno delovali za osamosvojitev Slovenije, saj je 
Ertlovo sodelovanje v poskusih zatiranja demokratizacije in njegov odnos do demokratično izvoljene 
oblasti in osamosvajanja Slovenije znan in prepoznan kot tak, da je odlikovanje takih ljudi za SLS 
nesprejemljivo,« je poudaril predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. 
»V SLS podelitev državnega priznanja Ertlu razumemo kot ponovno ideološko izzivanje, in gre torej 
izključno za spodbujanje ideoloških prepadov, namesto da bi slovenska politika vse sile usmerila v 
reševanje ključnih problemov, s katerimi se soočamo danes,« je na novinarski konferenci na temo 
dokumentov, ki jih je sprejel Kongres Evropske ljudske stranke v Bonnu, še povedal mag. Žerjav.  
Predsednik SLS mag. Radovan Žerjav je še poudaril, da je SLS bila tudi ena izmed pobudnic predloga, da 
slovenski parlament podpre Resolucijo Evropskega parlamenta o evropski zavesti in totalitarizmu, in je 
kot edina opozicijska stranka letos podprla spremembe Zakona o žrtvah vojnega nasilja, ki med drugim 
status žrtve priznava otrokom, katerih starši so bili žrtve delovanja partizanov ali zaveznikov, ter podprla 
tudi spremembe Zakona o vojnih grobiščih.  
»Ob obravnavi te tematike želimo v SLS posebej izpostaviti, da je SLS že v svoji Kongresni resoluciji leta 
1994 zapisala, da v SLS spoštujemo vse, ki so se borili proti nacizmu, fašizmu in komunizmu, saj smo 
morali premagati in preživeti tri totalitarizme, da smo lahko svobodno zaživeli,« je dejal mag. Žerjav in 
nadaljeval:, da »v SLS tudi najodločneje nasprotujemo poskusom, da se vse udeležence in podpornike 
partizanskega boja obsoja za izvensodne povojne boje in medvojno ter povojno revolucionarno nasilje«. 



Tudi obsojanje vseh članov Komunistične partije za ta dejanja je po njegovih besedah krivično. Dejanja so 
načrtovali in zagrešili konkretni posamezniki iz vodstva partije in obveščevalnih organizacij, ki naj za svoja 
dejanja tudi odgovarjajo. Večina pripadnikov partizanskega gibanja, ki se je odločila za boj izključno 
zaradi izgona okupatorja, pa si za svoje delovanje zasluži zgolj priznanje in spoštljiv spomin. Predsednik 
SLS mag. Radovan Žerjav je tudi poudaril, da »enako za SLS ni sprejemljivo, da se vse pripadnike 
domobranstva in drugih protikomunističnih organizacij obsoja za prisego okupatorju in izdajstvo«. 
Kot je dejal mag. Žerjav, SLS že dolgo poudarja, da je treba krivice, storjene komur koli v slovenski 
polpretekli zgodovini, čim prej popraviti. To je po njegovo edini način, da se Slovenija spravi in pomiri s 
svojo preteklostjo – da prizna vsem žrtvam enake pravice in enotno zastavi cilje za prihodnost za vse 
slovenske državljanke in državljane. »V SLS upamo, da bo kmalu prišel čas, ko bomo zmogli kot država in 
narod tako presojati našo zgodovino - predvsem zaradi naše prihodnosti in prihodnosti naših otrok. 
Manjka nam pokončnih in zavednih Slovencev. Veliko takih je bilo in na partizanski in na 
protikomunistični strani. Bodimo spoštljivi do vseh. Država Slovenija in slovenski narod potrebujeta 
enotno politiko za izhod iz krize, ne potrebujeta pa delitve zaradi zgodovinsko-ideoloških nasprotij,« 
zaključuje mag. Žerjav.  
 
Izjavo predsednika SLS mag. Radovana Žerjava na skupni novinarski konferenci pa si lahko ogledate 
tukaj. 
 
PS SLS VLOŽILA ZAHTEVO ZA SKLIC IZREDNE SEJE ODBORA DZ ZA LOKALNO SAMOUPRAVO IN 
REGIONALNI RAZVOJ 
 
Poslanec SLS Franc Pukšič: Nerazumno - Vlada RS namerno zadržuje evropska sredstva, čeprav je država 
v krizi. 
 

V SLS že vse leto opozarjamo, da so 
aktivnosti pri črpanju evropskih sredstev 
popolnoma zastale. Kot stranka, ki je v 
prejšnjem mandatu pod tedanjim 
ministrom dr. Ivanom Žagarjem, tudi po 
pričevanju zunanjih nadzornikov, zelo 
uspešno vodila resor za lokalno 
samoupravo in regionalno politiko, 
čutimo odgovornost, da opozarjamo na 
nepravilnosti, ki se trenutno dogajajo, saj 
se s trenutno politiko ogrožajo celo že 
uspešno potrjeni projekti iz prejšnjega 
vladnega mandata. Ob tem SLS še 
posebej poudarja, da za program »Razvoj 
regij« kljub temu, da se leto izteka, ni 

prišlo do 5. razpisa, čeprav so bile občine in statistične regije pozvane, da do junija letos pripravijo nabor 
projektov. Prvi štirje razpisi so bili namreč izpeljani v prejšnjem mandatu, tako da pod sedanjo vlado sploh 
še ni bilo nobenega razpisa za evropska sredstva. V tem trenutku torej 300 milijonov evrov evropskega 
denarja nekje čaka, medtem ko bi ga v trenutni slabi gospodarski situaciji občine še kako koristno lahko 
porabile. »Vlada RS v letu, ko je tudi Slovenijo zajela gospodarsko-finančna kriza, vse leto namenoma 
zadržuje evropska sredstva,« zgroženo ugotavlja poslanec SLS Franc Pukšič ter opozarja na nerazumnost 
trenutne vlade, ki ima težave tudi z izpeljevanjem 450 projektov v vrednosti 296 milijonov evrov, ki so že v 
izvajanju in so bili podpisani s strani prejšnje vlade. Tako je Služba Vlade RS za lokalno samoupravo in 
regionalni razvoj (SVLR) med drugim po dogovoru tudi z Ministrstvom za finance v mesecu oktobru letos 
vodila intenzivna usklajevanja s predstavniki Direktorata za regionalno politiko Evropske komisije in 
dosegla neformalno potrditev o upravičenosti že podpisanih pogodb, kar bi se na koncu zaključilo z 
uradnim pozitivnim mnenjem Evropske komisije in projekti bi lahko stekli. »Potem pa je nastopila laž, 
kraja in politična sabotaža s strani državne sekretarke v Službi Vlade RS za razvoj in evropske zadeve, ki si 
je očitno skozi vse letošnje leto prizadevala zavreči 300 milijonov sredstev za projekte, ki so bili že 
odobreni, in seveda zavreči možnost črpanja naslednjih 300 milijonov evrov,« je ogorčeno ugotavljal 
poslanec SLS Franc Pukšič.  
Potem ko je iz Slovenije v Bruselj že bilo poslano pismo, predhodno tudi neformalno usklajeno s 
predstavniki Evropske komisije, ki ne samo, da so potrdili celotno upravičenost že podpisanih pogodb v 
vrednosti 296 milijonov evrov, ampak so svoje stališče predhodno, sicer neformalno, preverili tudi s 
pravnim in revizijskim oddelkom (Služba Vlade za lokalno samoupravo in regionalno politiko je torej 
uspešno uskladila in izpeljala postopek ter ga zaključila z uradnim pozitivnim mnenjem Evropske 
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komisije) naj bi namreč prišlo do telefonske intervencije na politični ravni s strani državne sekretarke v 
Službi Vlade RS za razvoj in evropske zadeve mag. Andreje Jerina, ki naj bi jim po navedbah Evropske 
komisije posredovala informacijo, »da se glede problema razvoja regij še usklajujemo, da v pismu niso bili 
zajeti vsi relevantni podatki in da bodo dobili novo pismo, ki da bo notranje usklajeno« ter na ta način 
ustavila potrditveni proces. 
Ob tem velja poudariti, da je ga. Jerina nekoč že delala v SVLR (2003-2005), pozneje kot vrhovna državna 
revizorka Računskega sodišča RS, pristojna za revidiranje evropskih sredstev in sredstev mednarodnih 
fondov in organizacij podala o projektih mnenje s pridržkom, sedaj pa kot državna sekretarka Službe 
Vlade za razvoj in evropske zadeve samovoljno blokira že usklajene in potrjene projekte za črpanje 
evropskih sredstev. 
Šlo je za neposredni pristop v pristojnost SVLR, s čimer je ga. Jerina nesporno prevzela tudi politično 
odgovornost za morebitne posledice, ki izhajajo iz tega dejanja. Čeprav je bilo to dejanje storjeno na 
lastno pest, pa je pred očmi Evropske komisije še vedno odgovorna SVLR, zato je nujna takojšnja 
razjasnitev, zakaj je bilo že uspešno izpogajano stališče zablokirano. »Pričakujem, da predsednik Vlade RS 
nemudoma odstavi mag. Andrejo Jerina z mesta državne sekretarke, saj so njena dejanja v škodo tako 
državnemu kot tudi občinskim proračunom,« je še povedal Pukšič. 
V SLS zatrjujemo, da je bila Slovenija v prejšnjem vladnem mandatu po uspešnosti črpanja evropskih 
sredstev ena najuspešnejših članic in zato tudi večkrat pohvaljena s strani evropskih institucij. Zato 
zagotavljamo, da smo pustili zelo dobre pogoje za nadaljevanje te prakse v bodoče, vendar trenutna vlada 
na tem področju ni zadovoljila naših pričakovanj.  
PS SLS je v torek zaradi prej opisanih dogodkov vložila zahtevo za izredno sejo Odbora DZ za lokalno 
samoupravo in regionalno politiko. 
 
Izjavi poslanca SLS Franca Pukšiča v zvezi z omenjeno tematiko si lahko pogledate tukaj in tukaj. 
 
ČLAN IO SLS DR. IVAN ŽAGAR: POKRAJINE SO GIBALO RAZVOJA – SEDAJ JIH POTREBUJEMO ŠE BOLJ KOT 
PRED KRIZO! 
 

 

Član Izvršilnega odbora SLS in nekdanji 
minister za lokalno samoupravo in 
regionalno politiko dr. Ivan Žagar je na 
ponedeljkovi okrogli mizi o ustavnem 
okviru decentralizacije Slovenije, ki jo je v 
sklopu razprav o ustavnih spremembah 
pripravil Inštitut dr. Jožeta Pučnika, 
poudaril, da so »pokrajine gibalo razvoja, ki 
jih sedaj potrebujemo še bolj, kot smo jih 
potrebovali pred gospodarsko krizo«. Ob 
tem je dr. Žagar še izpostavil dejstvo, da so 
razlike v razvoju med osrednjo Slovenijo in 
drugimi statističnimi regijami danes še 
bolj v korist osrednjeslovenske regije, kot 
so bile pred krizo. 
Po njegovih besedah podatki kažejo, da je 
razmerje med indeksoma razvojne 
ogroženosti med osrednjo Slovenijo in 
Pomurjem ena proti 20 v korist osrednje 
Slovenije. Glede Zakona o Pomurju 
nekdanji minister iz vrst SLS dr. Igor Žagar 
dejal, da ta zakon ne rešuje vprašanja 
razvoja, saj bi bil za to potreben sistemski 
zakon. »Zakon o Pomurju je kvazi-razvojni 
zakon,« je še dejal član IO SLS dr. Ivan 
Žagar, ki je v mandatu nekdanje vlade 
pripravil paket pokrajinske zakonodaje in 
to je po njegovem prepričanju bil velik 
korak v smeri ustanavljanja pokrajin. Po 
njegovem mnenju je bila predlagana 
delitev Slovenije na 12 pokrajin in Mestno 
občino Ljubljana podprta tudi na 
referendumu v letu 2008. »Če bi spoštovali 
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rezultate referenduma, bi že lahko prišli do 
pokrajin,« je še dejal dr. Žagar in izrazil 
prepričanje, da je projekt ustanavljanja 
pokrajin obsojen na neuspeh, če ne bo 
prišlo do dogovora celotne politike. Dr. 
Ivan Žagar še meni, da sedanja vladna 
koalicija nima resnega namena ustanoviti 
pokrajine, zato je prepričan, da v tem 
mandatu do njihove ustanovitve ne bo 
prišlo. 
Dr. Žagar nasprotuje ideji, da bi Slovenijo 
razdelili na manjše število večjih regij, saj 
je po njegovem prepričanju potem bolje, 
da jih Slovenija sploh nima, kot da bi imeli 
zgolj nekaj velikih regij. V sedanji vladni 
koaliciji dr. Ivan Žagar opaža centralistično 
razmišljanje, kot primer centralizacije pa 
izpostavi Zakon o Pomurju, kjer se iz 
Ljubljane vodi pomoč Pomurju. "Ne znam 
si predstavljati slovenskih pokrajin brez 
Pomurja in Koroške," je še dejal dr. Ivan 
Žagar in zaključil, »da pokrajine najbolj 
potrebujejo tisti predeli Slovenije, ki 
najbolj potrebujejo razvoj«. 

 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK O STALIŠČU SLS DO PREDLOGA DRUŽINSKEGA ZAKONIKA IN 
MOŽNOSTI NAKNADNEGA ZAKONODAJNEGA REFERENDUMA 
 

 

Vodja PS SLS Jakob Presečnik in poslanec PS SDS France Cukjati sta 
prejšnji petek na skupni novinarski konferenci v Državnem zboru RS 
predstavila stališči poslanskih skupin do predloga Družinskega zakonika 
in ukrepe, v kolikor sporni del vladnega predloga Družinskega zakonika 
ne bo umaknjen iz nadaljnje obravnave.  
Kot je dejal vodja PS SLS Jakob Presečnik, je predlog Družinskega 
zakonika v velikem delu dober, vendar pa SLS nasprotuje izenačevanju 
zakonske zveze in družine v "klasičnem smislu" z istospolnimi 
partnerskimi skupnostmi, še zlasti, ker omogoča posvojitev otrok v 
istospolnih partnerskih skupnostih. Po oceni SLS razlogi za takšno 
ureditev niso pravno utemeljeni in posledice, ki jih bo imela na otroka, 
niso ustrezno raziskane. 
»O morebitni podpori naknadnemu zakonodajnemu referendumu je 
prezgodaj govoriti, saj je možno besedilo predloga Družinskega zakonika 
ustrezno popraviti,« pravi Presečnik. Če pa koalicija ne bo prisluhnila tem 
opozorilom, bosta poslanski skupini SLS in SDS prispevali poslanske 
podpise za razpis naknadnega zakonodajnega referenduma. 
Na predsednika Vlade RS Boruta Pahorja je predsednik SLS mag. 
Radovan Žerjav prejšnji teden že naslovil poziv, naj takšen predlog 
Družinskega zakonika ne gre v nadaljnji postopek ali pa naj se iz njega 
izvzamejo določbe, ki se nanašajo na izenačevanje istospolnih 
partnerskih skupnosti z družino. 
Na Ministrstvu za delo, družino in socialne zadeve RS so konec novembra 
2009 napovedali, da bodo Vladi RS v obravnavo poslali predlog 
Družinskega zakonika, ki so ga dopolnili s predlogi iz javne razprave. 
Ministrstvo pa ni umaknilo predloga, ki istospolne skupnosti izenačuje z 
drugimi družinskimi skupnostmi. 

 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 



 
S STROKOVNE EKSKURZIJE NOVE GENERACIJE SLS V SARAJEVO 
 

 
Udeleženci prednovoletne odprave pod toplarjem na kmetiji Košak 

V četrtek se je 
Nova generacija 
SLS odpravila na 
tradicionalno 
prednovoletno 
strokovno 
ekskurzijo. 
Letošnje leto si 
bodo dodobra 
ogledali Sarajevo, 
glavno mesto 
Bosne in 
Hercegovine. 
Nazaj se bodo 
vrnili v nedeljo 
zvečer.  
Včeraj so se 
zgodaj zjutraj iz 
Murske Sobote 
prek Maribora, 
Slovenske 
Bistrice, Ljubljane, 
Dolenjega 
Maharovca 
odpravili proti 
svojemu cilju. 
Nekaj po 6. uri je 
avtobus že 
zapustil Ljubljano 
in se na zadnji 
postojanki pred 
mejo ustavil na 
kmetiji Košak (tu 
jih je pričakal tudi 
član Izvršilnega 
odbora SLS 
Matjaž Košak), 
kjer so nas 
prijazno sprejeli 
ter nam zaželeli 
prijetno pot. 

 
VOLILNI OBČNI ZBOR OO SLS GORNJA RADGONA 
 
V sredo, 16. decembra 2009, je na turistični kmetiji Roškar potekal redni letni in obenem še volilni občni 
zbor OO SLS Gornja Radgona. Ponovno je bil na mesto predsednika OO izvoljen Branko Kocbek, 
podpredsednik OO je postal Drago Cetl, podpredsednica pa Jožica Flajsinger. Na zboru so se pogovarjali 
predvsem o novih ciljih za prihodnje delovanje odbora. Vsi izvoljeni so si za cilj zastavili pridobitev vsaj 
dveh novih članov, ki bodo »starim silam« v pomoč pri novih izzivih. 
Na občnem zboru sta bila poleg članov in simpatizerjev občinskega odbora prisotna tudi predsednik 
Regijskega odbora Prlekije mag. Tomislav Nemec in predsednik OO SLS Ljutomer Alojz Štih.  

 
USTNA POSLANSKA VPRAŠANJA POSLANCEV SLS 
NA 12. REDNI SEJI DRŽAVNEGA ZBORA RS 
 



Na 12. redni seji Državnega zbora RS so poslanci SLS ministrom oz. predsedniku Vlade RS zastavili 5 
ustnih poslanskih vprašanj, ki si jih lahko v celoti preberete na naslednjih povezavah: 

Ustno poslansko vprašanje namestnika vodje PS SLS mag. Radovana Žerjava predsedniku Vlade RS 
Borutu Pahorju 

Ustno poslansko vprašanje poslanca SLS Gvida Kresa ministru za delo, družino in socialne zadeve dr. 
Ivanu Svetliku 

Ustno poslansko vprašanje vodje PS SLS Jakoba Presečnika ministrici za javno upravo Irmi Pavlinič Krebs 

Ustno poslansko vprašanje poslanca SLS Franca Pukšiča ministru za finance dr. Francu Križaniču in 
ministru za okolje in prostor Karlu Erjavcu 

Ustno poslansko vprašanje poslanca SLS Janeza Ribiča ministrici za kulturo Majdi Širca 

 
MNENJA POSLANSKE SKUPINE SLS NA 12. REDNI 
SEJI DRŽAVNEGA ZBORA RS 
 
V ponedeljek, 14. decembra 2009, se je začela 12. redna seja Državnega zbora RS, na kateri so poslanci 
SLS predstavili tudi mnenja Poslanske skupine SLS v zvezi z na seji obravnavanimi zakoni. Mnenja si 
lahko v celoti pogledate na naslednjih povezavah: 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zunanjih zadevah 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o dopolnitvi Zakona o varstvenem dodatku 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o prostorskem načrtovanju 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o prekrških 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o odnosih Republike 
Slovenije s Slovenci zunaj njenih meja 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o graditvi objektov 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o javnih cestah 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o Uradnem listu Republike 
Slovenije 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o zagotavljanju 
navigacijskih služb zračnega prometa 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o splošnem upravnem 
postopku 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o volitvah poslancev iz 
Republike Slovenije v Evropski parlament 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o elektronskih 
komunikacijah 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembi Zakona o cestnini za vozila, katerih največja 
dovoljena masa presega 3.500 kg 

Mnenje PS SLS glede predloga Resolucije o Strategiji za Jadran 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o Skladu kmetijskih 
zemljišč in gozdov Republike Slovenije 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah Zakona o registraciji istospolne partnerske 
skupnosti 

Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o dopolnitvi Zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju 

Komentar PS SLS k negativnemu mnenju Vlade RS glede predloga Zakona o dopolnitvi Zakona o 
pokojninskem in invalidskem zavarovanju 

 
SLS VOŠČILA 
 
V preteklem tednu je predsednik SLS mag. Radovan Žerjav čestital Franzu Pacherju, predsedniku Koroške 
gospodarske zbornice, ob prejetju Einspielerjeve nagrade za zasluge pri razvoju slovenske manjšine v 
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Avstriji. Ob tem je mag. Žerjav zapisal, da je tudi po Pacherjevi zaslugi slovenska manjšina na Koroškem 
še tesneje povezana z matično domovino in ta regija gospodarsko močnejša.  
Mag. Radovan Žerjav je čestital tudi Pedru Opeki, slovenskemu misijonarju, ob prejemu odlikovanja – 
zlatega reda za zasluge. V čestitki se je Opeki zahvalil za izjemno življenjsko delo na področju 
humanitarnega dela, socialne in teološke misli, ki bi po besedah predsednika SLS moralo biti in je 
neusahljiv navdih delovanja tudi politikom, obenem pa je prepričan, da je gospod Pedro Opeka že zgled 
vsem, ki se ukvarjajo s pomočjo ljudem.  

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
DEJAN ZAVEC 
 

 

Od prejšnjega petka 
imamo Slovenci tudi 
svetovnega 
boksarskega prvaka. 
To je v Južnoafriški 
republiki postal 
simpatični Dejan 
Zavec, ki je v 
športnem svetu 
poznan predvsem po 
izredno športnem in 
poštenem obnašanju. 
Južnoafriška 
republika tako za 
Slovence že postaja 
športno srečna 
država, in upamo, da 
bo tako ostalo tudi v 
letu 2010  
 
Sicer pa je Dejan 
Zavec že dosegel več 
odmevnih uspehov, 
kljub relativno kratki 
poklicni boksarski 
karieri. Takole so 
zapisali na njegovi 
spletni strani:  
»Poleg naslova 
svetovnega prvaka je 
Dejan osvojil tudi 
številne lovorike v 
evropskem merilu, 
kamor med drugim 
sodi več naslovov 
medcelinskega 
prvaka in naslov 
prvaka Evropske 
unije. 
Razbija negativne 
stereotipe o boksu in 
je ambasador fair 
playa in pozitivnih 
vrednot boksa kot 
tradicionalne in 
plemenite borilne 
veščine. Med tekmeci 
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in navijači se ga je 
prijel vzdevek Mr. 
Simpatikus.«    
 
Seveda se številnim 
iskrenim čestitkam 
z veseljem 
pridružujemo tudi v 
tajništvu SLS! 
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